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ÖZÜ: Çatalca Kent Konseyi Önerilerinin görüşülmesi ile ilgili Yazı İşleri Müdürlüğü’nün teklifi. 

TEKLİF: 

 

 “5393 sayılı Belediye Kanunun 76. maddesinde "Kent konseyinde oluşturulan görüşler belediye 

meclisinin ilk toplantısında gündeme alınarak değerlendirilir." dendiğinden, 30.01.2025 tarihinde 

gerçekleşen 2025 yılı Çatalca Kent Konseyi 1. Olağan Genel Kurul toplantısında, Yürütme Kurulu 

tarafından tespit edilen sorunlar ve önerilerin Belediyemiz meclisinde görüşülmesi hususunu 

olurlarınıza arz ederim.” 

 

       ÖNERİLER: 

1- Ferhatpaşa Mahallesi İlkokul Sorunu 

Ferhatpaşya Mahallemiz nüfus yoğunluğu açısından ilçemizin en kalabalık olduğu mahalledir. 

Bu mahallemizde bulunan Ferhatpaşa İlkokulu ve Prof.Dr.Fuat Sezgin İlkokulu maalesef 

ihtiyaçlara cevap verememektedir. Özellikle Mehmet Akif Ortaokulu civarına bir ilkokul 

yapılması konusunda gerekli girişimlerin yapılmasını öneriyoruz. 

2- FEN LİSESİ İNŞAATININ BİTİRİLMESİ  
  İlçemizde yapılmakta olan Fen Lisesinin acilen bitirilerek Fen Lisesi için fiziki koşulların 

oluşturulması konusunda çalışmalar yapılmasını öneriyoruz. 

        3- KENT MERKEZİ TRAFİK SORUNU 

     İlçemiz merkezindeki en büyük sorunlarından biri kent içi trafik sorunudur. Bu konu ile ilgili olarak 

acilen çözüm noktasında çalışmalar yapılarak soruna kalıcı çözüm oluşturulmasını öneriyoruz. 

4- DEPREME HAZIRLIK KONUSU 

    Ülkemizin büyük bölümü olduğu gibi Çatalca’da deprem riski taşıyan bir bölgededir. Çok acil 

olarak Çatalca’daki binaların deprem açısından röntgeni çekilmelidir. Bunun sonucunda yıkılıp 

tekrar yapılacak kentsel dönüşüme girmesi gereken binalarla ilgili olarak mülk sahipleri ve 

KİPTAŞ veya müteahhitler ile anlaşma noktasında rol alınmasını öneriyoruz.  

5-TARIM ARAZİLERİ VE ÇATALCA DOĞASININ KORUNMASI 

   İlçemiz İstanbul’un en büyük tarım üretimine sahip ilçesi, doğasıyla ormanlarıyla da İstanbul’un 

oksijen kaynaklarındandır. Tarıma ve doğaya en büyük zararı veren kaçak yapılaşmayla 

mücadelede yerel yönetim ve tüm kamu kurumları ile sivil toplum kuruluşlarının güç birliği içinde 

ve tavizsiz olarak mücadele edilmelidir. Kırsal mahallelerimizde tarım ile uğraşan hemşerilerimizin 

tarlaya biçerdöver traktör ve diğer tarım ekipmanlarıyla gidişinde büyük engel teşkil eden 

parsellere tel örgü çekilmesi ve hisseli satışlar konusunda yasal mevzuat çerçevesinde her türlü 

önlemin kararlılıkla uygulanmasını öneriyoruz. 
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6- HAYVAN BARINAĞI 
    İlçemizin en büyük sorunlarından biri de sokak hayvanları konusudur. Sokak hayvanlarımız için 

bir barınak yapılması ancak bu barınak yapılırken de yerleşim yerlerine yakın bir mesafede 

olmaması gerekmektedir. Bunun için İhsaniye ve Gümüşpınar mahallelerimiz arasındaki taş ocağı 

veya Arnavutköy de yapılan barınak civarı bir yerin tahsisinin sağlanarak sokak hayvanlarımızın da 

sağlıklı bir ortamda yaşayabileceği bir barınak yapılmasını ve yerleşim yerlerinin sokak 

hayvanlarından arındırılmasını öneriyoruz. 

7- İLÇEMİZ İLE İSTANBUL HAVALİMANI ARASINDA ULAŞIM SORUNU 

 İlçemiz İstanbul Havalimanına en yakın iki ilçeden biridir. Havalimanından ilçemize 

HAVAİST ile taşıma yapılmasına rağmen ilgili firmanın ulaşım ücretlerinin pahalı olması 

nedeniyle İETT tarafından konulacak düzenli seferle ilçemizden Havalimanına ulaşım olmasını 

öneriyoruz. 

8- SUBAŞI ve BİNKILIÇ MAHALLELERİ ARASI YOL SORUNU 

 Subaşı mahallemiz ve Binkılıç Mahallemiz arasındaki yol onlarca mahallemizde yaşayan 

hemşerilerimizin kullandığı yoldur. Gerek hafriyat kamyonlarının yoğun kullanması gerek de yaz 

dönemleri günübirlik gelen misafirlerimizin yoğun kullanımı nedeniyle bu yol maalesef ihtiyacı 

karşılama noktasından çıkmıştır. Karayolları sorumluluğunda olan bu yol ile ilgili girişimlerin 

yapılarak yolun ihtiyacı karşılar hale gelmesi konusunda çalışma yapılmasını öneriyoruz.” 

 

     Şeklinde hazırlanan Yazı İşleri Müdürlüğü’nün 31.01.2025 tarih ve 96530 sayılı yazısı 

meclise okunarak müzakereye açıldı.   

 

   Başkan, 8 madde üzerinde açıklamalarda bulundu. Buradaki konuların çözüme kavuşturulmak için 

ilgili kurumlara gönderilmek üzere Başkanlığımızın ilgili birimlerine  gönderileceğini belirtti. 

   KARAR:  

   Çatalca Kent Konseyi Başkanlığı'nın 31/01/2012 tarihli yazısı, Başkanlık Makamına havale 

edilmek üzere oylamaya sunuldu ve Meclisimizin 03/02/2025 tarihli Şubat ayı toplantısının 1. 

birleşiminde katılanların oybirliği ile kabul edilmiştir. 

 

 

    

 


